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Utvalg: Koordineringsutvalg for støy 
Møtested: Digitalt møte  
Dato: 07.04.2021 
Tid: 09:15 – 10:40 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde Leder SP 
Jan Inge Standahl Nestleder SP 
Stein Eriksen Medlem STØY 
Hans Kristian Norset Medlem STØY 
Kjetil Schanche Medlem BOND 
Daniel Johansen Medlem RAD 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tore Melhuus MEDL H 
Ketil Kvam MEDL RAD 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Thomas Engen Kommunalsjef 
Anne M. Standahl Møtesekretær 
Tom Myrvold Ordfører 

 
Andre som møtte: 
Navn Stilling 
Carl Oscar Pedersen Forsvarsbygg 

 
 

Merknader: 
 Ingen merknader til innkalling og sakliste 

 
 
 
 
 



 
 

Saksnr Innhold Lukket 

   
 
 
 
Orienteringssaker: 

 Referatsak fra møtet 10. februar 21: 
 Spørsmål fra Støygruppa ved Hans Kristian Norset: Usikker på oppfølging av støymålinger. Er 

det feil dato? Er det 2020 eller 2021? 
Carl Oscar Pedersen bekreftet at det er 2020. 

 
 Orientering fra Forsvarsbygg ved Carl Oscar Pedersen: 

 Innløsning - 2 boliger uavklart, 1 gårdsbruk ombestemt seg – forhandlingsmøte 
 Støytiltak 
 Leskur - går sin gang 
 Støymålinger – møte lokalt denne måneden 
 Vernede bygg – god prosess, reguleringsplan sendes ut på høring 1. mai 
 Miljø – sender oversikt over prøver tatt av vann og jord. Ikke gjort noe angående luft 

 
 Orientering fra Støygruppa Ørland ved Stein Eriksen og Hans Kristian Norset: 

 Plan for ny plassering av støymålere: Uthaug/Rønne ved Ulf Bugten, Uthaug ved Nesset, 
Kottemyra ved Svein Berg, Rønne ved Stein Eriksen 

 Støygruppa har anskaffet en egen måler i tillegg, som plasseres ut ved Uthaug/Rønne 
ved Ulf Bugten eller Rønne ved Stein Eriksen, eller eventuelt begge plasser ved at den 
flyttes underveis 

 Støytiltak – fornøyd – folk opptrer profesjonelt 
 Leskur – satt opp en del – også forslag om nye varianter 
 Ventiler – noen sliter med lekkasje på ventiler – luft/fukt 
 Kulturmiljøet – totalt 250 bygg som til slutt blir revet mellom gamle Grande skole og 

Uthaug (ca. 140 boliger og 110 andre bygg) 
Her bør kulturlandskapet ryddes, slik at det ikke blir ansamlinger av rot og rask. 
Thomas Engen orienterte om at det er kommunestyrevedtak på at områdene skal 
tilbake til LNFR-soner, og at alle områdene er endret til LNFR-områder i 
kommuneplanen. 
Gjenstående bygg kan bonden selv bruke som tilleggsnæring, men ikke folk utenfor. 
Kommunen har forkjøpsrett bare når Forsvarsbygg er innblandet. 

 Naboloven – det vil bli et møte med advokater om status naboloven når samfunnet 
åpnes opp – trolig mai/juni 

 
 Oppfølging av tiltak mot luftforurensing, hva med en helseundersøkelse? 

 Er det sammenhenger med krefttilfeller på ØHF og luftforurensing? 
 Det må finnes eksperter/fagfolk som kan si noe om dette – 

miljøundersøkelse/helseundersøkelse 
 Må skille på innenfor og utenfor gjerdet 
 Carl Oscar utfordres til å sjekke ut til neste møte, hvordan vi kan ta tak i dette med 

luftforurensing utenfor gjerdet 
  



 
 Flytteprosjektet ved Thomas Engen 

 Har vært møte med regionalt planforum – ingen klare tilbakemeldinger/ingen signaler 
på at vi må grave bort 

 Tatt utgangspunkt i eksisterende fylling 
 Konseptet er å bygge i private områder, med offentlige områder rundt de private 

områdene 
 God prosess med Forsvarsbygg 
 Tomter og tomtetekniske arbeider foretas av kommunen, Forsvarsbygg flytter byggene 

og setter de på grunnmur 
 Vil komme en sak til kommunestyret ang. tilleggsbevilgning ang. utbyggingen 
 Planen er at Forsvarsbygg kan begynne å flytte boliger tidlig i 2022 
 Daniel Johansen orienterte om at prosessen går veldig bra – fantastisk berikelse. 

Workshop senere i dag. Det skal skapes et nytt miljø og det er mye som det skal tas 
stilling til, f.eks tak, grunnmurer, fargespekter, retning på dører, trær o.l. 

 Andre spørsmål ang. prosjektet er parkering, om det skal være kjøreveg til husene, samt 
branntekniske krav 

 
 Rivning og ferdigstilling av hus ved Uthaug havn 

 Forsvaret har satt en høydebegrensing pga radarstilling på haugen 
 Forsvarsbygg har avsluttet dialogen med Ørland kommune, og Ørland kommune eier nå 

området 
 God direkte dialog med Forsvaret og Forsvarsbygg 

 
 Eventuelt 

 Kampflyprosjektet 
o Organisasjonsendringer  
o Prosjektkontoret på Brekstad vil trolig bli lagt ned i løpet av året 
o Perimetersikring rundt lufthavna blir ferdig i år 
o Perimetersikring ved utsiden av Meldalsveien/skolen er det utfordringer pga 

arkeologiske utgravinger 
o Utbygging vil fortsette med millionbeløp hvert år i flere år enda, iallfall fram til 2025 

 


